

## 《单词百科:quitting是什么意思?quitting怎么发音?quitting的解释和用法》

英语单词quitting是什么意思?quitting怎么读?quitting怎么发音?简答网为您整理了quitting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### quitting怎么读

quitting的读音:[kwɪt ɪŋ]

### quitting的意思

1、v.离开(quit的现在分词形式);放弃;停止;

### quitting的相关词组

- 1、quitting time 退出时间
- 2、quit smoking 戒烟;
- 3、quit rate [经] 辞工率;

4、quit on 别干了

5、quit school 休学，退学；

6、I quit 我不干了；

### quitting的双语例句

1、Quitting a job is really a pain in the neck.

辞掉工作真是件痛苦的事。

2、Commend while others are criticizing. Persist while others are quitting.

当别人批评时你赞扬. 当别人放弃时你坚持.

3、Mr. Ben was thinking about quitting his job, but I told him not to go off at half cock.

本先生想要辞掉工作, 可我告诉他不要仓促行事.

4、They roundly denounced him for quitting.

他们严厉地斥责他擅自离去.

5、More of us are quitting smoking, cutting down drinking and exercising more.

我们中更多人戒烟, 少喝酒并多健身.

6、Before, when my old man was alive, I was always quitting jobs too.

当初, 有我老头子活着的日子, 我也是常辞工.

7、How could anyone get any work done with free niggers quitting all the time?

自由的黑人说走就走, 靠他们怎么能干活呢?

8、Google would have an easier time quitting China than other companies.

和其他公司比起来, 谷歌退出中国的决定也会容易做一些.

9、We can't rule out the possibility of his quitting the new job.

我们无法排除他辞掉新的工作的可能性.

10、 She lived in the sick-room, never quitting it except to snatch a few hours' rest at night.

她住在病房里,寸步不离,除非是在夜间去匆匆休息几个小时.

11、 Why would you start again after chewing all that quitting gum?

嚼了那么多戒烟口香糖为什么又开始抽了?

12、 Roommate: I am thinking about quitting my job in the student government.

室友:我想辞掉学生会的工作.

13、 Many women are quitting their jobs to stay home with their children.

许多妇女辞去工作在家陪孩子.

14、 You're getting new friends, and you're quitting that bullshit band.

你会有新朋友的,你要离开你的狗屁乐队.

15、 When he said he was quitting school, I did a double take.

他说要退学,我吃了一惊,后来才恍然大悟.

以上是简答网为您整理的quitting怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于quitti

ng的用法、quitting的释义、q

uitting的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/quitting>